

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT8344835

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	01/01/2023

CONVEYING PARTY DATA

Name	Execution Date
HEXAGON METROLOGY VISION GMBH	01/01/2023

RECEIVING PARTY DATA

Name:	HEXAGON METROLOGY GMBH
Street Address:	SIEGMUND-HIEPE-STRASSE 2-12
City:	WETZLAR
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	35578

PROPERTY NUMBERS Total: 1

Property Type	Number
Patent Number:	D731904

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (617)443-0004

Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.

Phone: 6174439292

Email: Njanuary@sunsteinlaw.com

Correspondent Name: NICOLE S. JANUARY

Address Line 1: 100 HIGH STREET

Address Line 4: BOSTON, MASSACHUSETTS 02110

ATTORNEY DOCKET NUMBER:	3715D/2000
NAME OF SUBMITTER:	NICOLE JANUARY
SIGNATURE:	/Nicole S. January/
DATE SIGNED:	12/21/2023

Total Attachments: 7

source=Hexagon Metrology Vision GmbH Merger Agreement#page1.tif

source=Hexagon Metrology Vision GmbH Merger Agreement#page2.tif

source=Hexagon Metrology Vision GmbH Merger Agreement#page3.tif

source=Hexagon Metrology Vision GmbH Merger Agreement#page4.tif

source=Hexagon Metrology Vision GmbH Merger Agreement#page5.tif

source=Hexagon Metrology Vision GmbH Merger Agreement#page6.tif

source=Hexagon Metrology Vision GmbH Merger Agreement#page7.tif

Excerpt of the Merger Agreement between Hexagon Metrology Vision GmbH / Hexagon Metrology GmbH / Hexagon Metrology Services GmbH

Urkundenverzeichnis Nr. S 224/2023

Register of Deeds No. S 224/2023



Verschmelzungsvertrages

Merger Agreement

**einschließlich
Zustimmungsbeschlüssen**

including Consent Resolutions

und Verzichtserklärungen

and Waivers

zwischen/between

Hexagon Metrology Vision GmbH
(als Übertragende / as Transferor)

und/and

Hexagon Metrology GmbH
(als Aufnehmende / as Recipient)

und/and

Hexagon Metrology Services GmbH
(als Muttergesellschaft / as Parent Company)

B. VERSCHMELZUNGSVERTRAG

1. Verschmelzung, Schlussbilanz, Verschmelzungstichtag

- 1.1 Die Übertragende überträgt im Wege der Verschmelzung durch Aufnahme unter Auflösung ohne Abwicklung gemäß §§ 2 Nr. 1, 46 ff. UmwG als übertragende Gesellschaft ihr gesamtes Vermögen mit allen Rechten und Pflichten auf die Aufnehmende als aufnehmende Gesellschaft (Verschmelzung durch Aufnahme).
- 1.2 Der Verschmelzung der Gesellschaften liegt die zu Informationszwecken in Kopie als **Anlage B.1.2** beigelegte Bilanz aus dem Jahresabschluss der Übertragenden zum 31. Dezember 2022 als Schlussbilanz zugrunde.
- 1.3 Die Übernahme des Vermögens der Übertragenden erfolgt im Innenverhältnis mit Wirkung zum Ablauf des 31. Dezember 2022. Vom 1. Januar 2023, 0:00 Uhr (handelsrechtlicher Verschmelzungstichtag im Sinne des § 5 Abs. 1 Nr. 6 UmwG) an gelten alle Handlungen und Geschäfte der Übertragenden als für Rechnung der Aufnehmenden vorgenommen und geführt. Dies gilt unabhängig davon, dass die Verschmelzung erst mit der Eintragung in

B. MERGER AGREEMENT

1. Merger, Final Balance Sheet, Merger Date

- 1.1 The Transferor being the transferring company transfers all assets with all rights and obligations to the Recipient as receiving company by way of merger by absorption without liquidation pursuant to Sec. 2 no. 1, Sec. 46 et seqq. Transformation Act (*Umwandlungsgesetz, UmwG*) (merger by absorption).
- 1.2 Underlying the merger of the companies is the balance sheet -- a copy of which is attached hereto for information purposes as **Appendix B.1.2** -- based on the Transferor's annual accounts as of 31 December 2022 as the closing balance sheet.
- 1.3 The acquisition of the Transferor's assets occurs in the internal relationship with effect from the end of 31 December 2022. Beginning on 1 January 2023, 0:00 hrs (the merger date under commercial law in the meaning of Sec. 5 para. 1 no. 6 UmwG) all actions and transactions of the Transferor will be treated as conducted on behalf of the Recipient. This applies irrespective of the fact that the merger is legally effective

	das Handelsregister der Aufnehmenden wirksam wird.		only upon its entry into the commercial register of the Recipient.
1.4	Die Aufnehmende wird die in der Bilanz der Übertragenden angesetzten Werte der übergehenden Aktiva und Passiva in ihrer Rechnungslegung fortführen.	1.4	The Recipient will continue to maintain in its accounts the recognised values of the transferred assets and liabilities as set out in the balance sheet of the Transferor.
1.5	Steuerlicher Übertragungstichtag im Sinne des § 2 Abs. 1 UmwStG ist der 31. Dezember 2022, 24:00 Uhr.	1.5	The tax transfer date within the meaning of Sec. 2 para. 1 Transformation Tax Act (<i>Umwandlungssteuergesetz, UmwStG</i>) is 31 December 2022, 24:00 hrs.

**C. GESELLSCHAFTERVERSAMMLUNGEN;
ERKLÄRUNGEN DER
GESELLSCHAFTER**

**1. Gesellschafterversammlung der
Übertragenden sowie
Verzichtserklärungen**

Sodann erklärte die Erschianene im Namen
der Hexagon Metrology Services GmbH:

**1.1 Zustimmung zum
Verschmelzungsvertrag**

Unter Verzicht auf die Einhaltung aller
gesetzlich oder durch Gesellschaftervertrag
vorgeschriebenen Form- und
Fristerfordernisse halte ich hiermit für
Hexagon Metrology Services GmbH als
einzige Gesellschafterin der Übertragenden
eine außerordentliche
Gesellschafterversammlung der
Übertragenden ab. Dabei wird hiermit auf
die Einhaltung der Vorschriften der §§ 47,
49 UmwG verzichtet, also auf die
Erfüllung der Pflicht zur vorherigen
Unterrichtung der Gesellschafter und zur
Auslegung der Jahresabschlüsse und
Lageberichte der Übertragenden und der
Aufnehmenden für die letzten drei

**C. SHAREHOLDERS'
MEETINGS;
STATEMENTS OF THE
SHAREHOLDERS**

**1. Shareholders' Meeting of
the Transferor and Waivers**

Then, the appeared stated on behalf of
the Hexagon Metrology Services
GmbH:

1.1 Consent to the Merger Agreement

Therefore, waiving all requirements
as to form and notice prescribed by
law or by shareholders' agreement, on
behalf of the Hexagon Metrology
Services GmbH as sole shareholder of
the Transferor, I hereby hold an
extraordinary shareholders' meeting
of the Transferor. In doing so, the
compliance with the provisions of
Sec. 47, 49 UmwG is hereby being
waived, thus the fulfillment of the
obligation to inform the shareholders
in advance and to lay out the annual
financial statements and management
reports of the Transferor and the
Recipient for the last three financial

Geschäftsjahre in den Geschäftsräumen der Gesellschaft.

years in the business premises of the company.

Die Hexagon Metrology Services GmbH beschließt hiermit einstimmig was folgt:

Hexagon Metrology Services GmbH hereby unanimously resolves as follows:

(a) Dem Verschmelzungsvertrag zwischen der Übertragenden und der Aufnehmenden vom heutigen Tage, wie in Teil B dieser Urkunde enthalten, wird zugestimmt.

(b) The Merger Agreement between the Transferor and the Recipient of today's date, as contained in Part B of this deed, is hereby approved.

(c) Dem Geschäftsführer der Übertragenden wird für die bisherige Tätigkeit Entlastung erteilt.

(a) The managing director of the Transferor shall be granted discharge regarding his previous duties.

Weitere Beschlüsse werden nicht gefasst. Damit ist die Gesellschafterversammlung beendet.

Further resolutions are not passed. This concludes the meeting of shareholders.

5. Anwendbares Recht; Gerichtsstand

5. Applicable Law; Place of Jurisdiction

5.1 Die Parteien gehen davon aus, dass auf diesen Vertrag deutsches Recht Anwendung findet. Eine Rechtswahl ist daher nicht gewollt.

5.1 The Parties act on the assumption that German law applies to this Agreement. A choice of law is therefore not intended.

5.2 Der ausschließliche Gerichtsstand für jegliche Streitigkeiten aus oder im Zusammenhang mit diesem Vertrag ist Frankfurt am Main.

5.2 The exclusive place of jurisdiction for all disputes arising out of or in connection with this Agreement is Frankfurt am Main, Germany.

6. Sprache

6. Language

Der englische Text ist eine Übersetzung der deutschen Originalfassung dieser Urkunde. Im Falle von Unklarheiten oder Widersprüchen zwischen dem englischen und dem deutschen Text geht die deutsche Fassung vor.

The English text is a translation of the German original version of this deed. In the event of any ambiguity or contradiction between the English and the German texts, the German text prevails.

Diese Niederschrift wurde der Erschienenen von dem Notar in deutscher Sprache vorgelesen. Die Niederschrift wurde von der Erschienenen genehmigt und sodann von ihr und dem Notar eigenhändig unterzeichnet, wie folgt:

This recording was read to the appeared by the notary in German language. The recording were approved by the appearing and then signed by her and the notary personally as follows:

